
PROTOKÓŁ NR 55/2014 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 28 maja 2014 r. 

Obradom przewodniczyła Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 10.00. 

 
Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Członkowie Komisji przyjęli bez uwag następujący porządek obrad: 

1. Pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie 
przydziału lokalu dla Pani ………………… .  
 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski. 

 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
a) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014-2021, 
b) porozumienia w przedmiocie utworzenia na obszarze Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski okręgów wyborczych w wyborach do Rady Powiatu  
w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

c) rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Komendanta Straży Miejskiej 
w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

d) przekazania dotacji celowej Gminom: Bałtów, Bodzechów, Ćmielów, 
Kunów, Lipnik, Mirzec. 

 
4. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1: 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali pismo Zakładu 
Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu dla 
Pani ………………………. (w załączeniu do protokołu). 

Do punktu 2: 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli ocenę zasobów pomocy społecznej 
na rok 2013 dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (w załączeniu do protokołu). 



Do punktu 3: 

a) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali uchwałę  
w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014-2021 (w załączeniu do protokołu). 

b) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali uchwałę  
w sprawie przekazania dotacji celowej Gminom: Bałtów, Bodzechów, Ćmielów, 
Kunów, Lipnik, Mirzec (w załączeniu do protokołu). 

c) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali uchwałę  
w sprawie porozumienia w przedmiocie utworzenia na obszarze Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski okręgów wyborczych w wyborach do Rady Powiatu  
w Ostrowcu Świętokrzyskim (w załączeniu do protokołu). 

c) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg 
na działalność Komendanta Straży Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim  
(w załączeniu do protokołu) radny Z. Moskalewicz stwierdził, że gdyby  
w stosownym czasie złożono zażalenie, to teraz nie byłoby problemu. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak stwierdził, że jest to niebezpieczny 
precedens wobec Straży Miejskiej, której działalność jest bezwzględnie 
potrzebna na terenie miasta. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali uchwałę  
w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Komendanta Straży 
Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

Do punktu 4: 

Nie zgłoszono żadnych spraw. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. Obrady trwały do godz. 10.15. 

 

Protokołowała:             Przewodniczył: 

M. Kamińska      Przewodniczący Komisji 
               Stanisław Sulik 


